
 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie 

 

Nummer DOC-19-207003 

Zaaknummer Z-18-046220 

Naam commissielid T. Berlijn 

Fractie VVD 

Onderwerp Commissievragen VVD raadscie. 9-12 agendapunt 8.1 

Herfstnota 2019 

Datum waarop de vraag is gesteld 2 december 2019 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de raadscommissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Energiekosten  

In de lentenota van 2018 staat op pagina 4. De opbrengsten uit de energieopwekking zijn groter dan 

de onderhoud- en afschrijvingslasten. “We schatten dit voordeel vanaf 2019 in op € 12.000, -.”  Dit 

werd nog is benoemd tijdens de behandeling van de herfstnota m.b.t. de kredietaanvraag voor 

zonne-energie. 

 

In de lentenota van 2019 lazen wij dat de energieprijzen sterk waren gestegen. Structureel  

€ 28.000, - euro nadelig. In de herfstnota van 2019 op pagina 2 - incidenteel € 30.000, - nadelig. 

1.  Hoeveel is de gemeente minder kwijt aan energiekosten zodra alle zonnepanelen actief 

zijn? 

antwoord  We verwachten een voordeel van € 36.000,- op de energiekosten. Daarnaast ontvangen 

we SDE-subsidie. Het uiteindelijk te verwachten voordeel begroten we op € 60.000,-. 

 

Onderhoud sportvelden  

Grotendeels hebben de kosten te maken met het beregenen van de sportvelden. Aangezien we 

steeds vaker te maken hebben met het fenomeen “droge zomer” vroeg ik mezelf af waarom er geen 

extreem warm/droog weer scenario is uitgewerkt? Zie ook vraag 1  

 

Een ander aandachtspunt was het woord ‘grotendeels’. Wat waren die andere kosten? Zijn dit 

kosten die terugkomen bij alle onderhoud van sportvelden? In (DOC-18-071843) staat de hele 

waslijst voor onderhoud en vervanging. 

 

1.  Is er een extreem warm/droog weer scenario uitgewerkt? 

Antwoord Er is geen specifiek scenario uitgewerkt voor extreme droogte. Hoewel er dit jaar 

wederom een droge periode was, zijn de extra kosten voor beregenen lager uitgevallen 

dan vorig jaar. Er zijn wel ideeën over een structurelere oplossing, echter hebben deze 

nog geen concrete vorm kunnen krijgen. Als het nodig is, komen wij daarvoor bij de 

raad terug. 



 

 

2. Waar bestaan de kosten uit? 

antwoord Het zijn incidentele kosten. Zo is er een beschadigde lichtmast vervangen, die om 

veiligheidsredenen was afgekeurd. Ook zijn er reparaties uitgevoerd aan beschadigde 

kunstgrasvelden. 

2a. Komen deze kosten terug bij het standaard onderhoud en vervanging van sportvelden? 

Antwoord Het zijn kosten die betrekking hebben op onvoorziene zaken. Ze maken daarom geen 

onderdeel uit van het reguliere onderhoud en/of vervangingen. 

 

Programma 3, wonen werken en recreëren. 

Staat als beleidsdoelstelling: Wij staan in contact met onze inwoners, ondernemers en bezoekers. 

We beginnen hiermee in 2021/2022. 

 

1. Waarom is dit niet standaard geïntegreerd in het DNA van de gemeente Medemblik? 

Antwoord Wij staan standaard in contact met inwoners, ondernemers en bezoekers. We starten in 

2021/2022 met een omgevingsvisie. Een mooi instrument om dit contact te onderhoud 

of zelfs verder te verbeteren. 

 

Ondergrondse containers binnenstad Medemblik 

De doelstelling was een schone en veilige omgeving en afvalscheiding. Een mooie doelstelling op 

papier maar in de praktijk blijkt dat nog wel eens anders. De afvalcontainers zijn sneller vol dan dat 

er ophaalmomenten zijn. De directeur van de HVC heeft aangegeven dat HVC de containers wel 

vaker wil leeghalen maar dit zou geld kosten. 

 

1. Hoe wordt in gemeente Medemblik het plastic gerecycled uit categorie 3 tot en met 8? 

Antwoord Nadat de plastic verpakkingen zijn ingezameld worden ze naar de 

kunststofsorteerinstallatie van HVC in Heerenveen gebracht. Deze installatie sorteert 

het op de verschillende typen plastic (7 monostromen). Zij maken er plastic balen van 

en gespecialiseerde verwerkers halen deze balen op en verwerken het tot granulaat. 

Deze granulaten gaan vervolgens weer naar de volgende verwerker om er nieuwe 

producten van te maken. 

De monostromen PP en PE gaan naar het naast de sorteerinstallatie gelegen recycler 

Morssinkhof die deze stromen opwerkt tot nieuwe grondstoffen voor bijvoorbeeld IKEA. 

Producenten van verpakkingen hebben in het kader van het Plastic Pact bovendien 

beloofd om hun verpakkingen uit zoveel mogelijk gerecycled plastic te produceren. Ook 

loopt er een traject om verpakkingen beter recyclebaar te maken. Het Afvalfonds 

hanteert in dat kader een tariefdifferentiatie richting verpakkingsproducenten om het 

beter recyclebaar maken van verpakkingen te stimuleren.  

 



 

 

2. Wat zouden de kosten zijn als we in de oude situatie waren gebleven met normale 

huiscontainers? 

Antwoord Een vergelijking van de kosten tussen de oude en de nieuwe situatie in de binnenstad is 

lastig te maken. Dit komt: 

- door de overgang naar de nieuwe DVO met ook nieuwe prijsafspraken; 

- door een nieuw afrekensystematiek voor de verwerkingskosten; 

- doordat de nieuwe DVO is gebaseerd op de dienstverlening voor de hele gemeente; 

- doordat het tarief per product in beeld is gebracht, niet een specifiek gebied zoals 

bijvoorbeeld de binnenstad.  

 

Wel hebben we nu inzet op afvaldumpingen, dit is ongeveer € 2.000 per maand. Iedere 

werkdag worden de bijgeplaatste zakken weggehaald en gecontroleerd op 

adresgegevens. Deze extra inzet is gericht om de binnenstad zo schoon mogelijk te 

houden en de hoeveelheid bijplaatsingen terug te dringen. 

In de oude situatie hadden we de inzet op bijplaatsingen niet. De afvaldumpingen 

waren toen minder zichtbaar, doordat ieder huishouden het afval op straat kwijt kon. 

Ook mensen die geen afvalstoffenheffing betaalden (zoals ondernemers en toeristen) 

plaatsen hun afval bij het huishoudelijk afval. 

2a. Hoeveel meer/minder is dat dan de huidige situatie? 

Antwoord Zie antwoord op vraag 2 

3. Wat zijn de (extra) kosten als HVC de ondergrondse containers zou legen zodra ze vol 

zijn? I.p.v. de huidige situatie. 

Antwoord We betalen niet per lediging van een ondergrondse container, dus dit geeft geen 

verschil in kosten. 

 

De afspraak met HVC is dat de containers maandag, woensdag en vrijdag worden 

geleegd. Wanneer de container eerder dan het geplande legingsmoment voor 70% vol is, 

wordt hij eerder geleegd. Ervaring van HVC is dat de containers nooit vol zijn en dat ook 

de 70% vulgraad niet bereikt wordt. Extra leging is nog niet nodig geweest.  

 


